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Abstract :

Philosophical argumentation has recently been linked to the process of
understanding and persusion. Rhetoric has shifted from being a classical
descriptive and normative rhetoric concened with the aesthetics of style and
linguistic decorations to a new interactive argumentative rhetoric with the
philosopher Chaim Perelman in the 20the century who restored the
consideratoin of argumentation as a philosophical tool . Argumentation has
acquired a special nature in the field of now rhetoric , which is that
arguments adapt and adjust to the values and baliefs of the oudience , and
employ logic alongside emotion .

Résumeé :

L’ argumentation philosophige a récemment été liée a la nouvelle
rhétoréque, car les technique rhétoriques ont éte utilisées dans le processus
de comprehension et de persuasion. La rhétroque est passée d’une rhétorique
descriptive normative classique, préoccupée par 1’ esthétique du style et les
decoration linguistiques, a une nouvelle rhétoréque argmentative interactive
avec le philosophe Chaim Perlman au 20 siécle, qui a rétabli la
consideration de I’argumetation comme outil philosophque.
L’argumentation a acquis une nature particuléire dans le domaine de la
nouvelle rhétorique a savoir que les arguments s’adaptent et s’ajustent aux
valeurs et aux croyances du public, et emploint la logique aux cotés
I’€émotion.




